
Ordinær	  generalforsamling	  30.	  maj	  2012	  

Fremmøde	  	  
Til	  stede	  var	  hus	  nr.:2,	  3,	  4,	  7,	  9,	  11,	  12,	  13,	  14,	  15,	  16,	  17,	  18,	  22,	  24,	  30,	  32,	  40,	  48,	  50	  

Fuldmagt	  fra	  hus	  nr.:1,	  5,	  54	  

Ikke	  til	  stede	  hus	  nr.:6,	  8,	  14,	  19,	  20,	  21,	  26,	  28,	  34,	  36,	  38,	  42,	  44,	  46,	  52	  

Valg	  af	  dirigent	  
Jon	  fra	  nr.	  12	  er	  valgt,	  af	  en	  enig	  forsamling.	  

Valg	  af	  referent	  
Kasper	  fra	  nr.	  9	  er	  valgt	  

Bestyrelsens	  årsberetning	  
Der	  er	  kommet	  ny	  hjemmeside	  i	  Frodes	  have,	  den	  hedder	  www.gffrodeshave.dk	  ,	  hvor	  der	  er	  information	  
om	  Frodes	  have,	  og	  debatforum.	  Nyhedsbrev	  vil	  også	  blive	  sendt	  via	  hjemmesiden.	  

Der	  er	  sat	  bom	  op	  ved	  stien,	  der	  skal	  være	  et	  par	  store	  sten	  til	  at	  lukke	  af	  ved	  bom,	  bestyrelsen	  er	  i	  dialog	  
med	  de	  grønne	  smølfer.	  

Yderligere	  er	  der	  snakket	  med	  de	  grønne	  smølfer	  om	  tilbagemelding	  når	  de	  har	  været	  og	  holde	  de	  grønne	  
områder.	  

Vedrørende	  udebelysning	  bliver	  der	  taget	  hånd	  om	  problemet.	  Der	  skal	  lægges	  et	  nyt	  kabel	  i	  jorden	  mellem	  
to	  lysmaster	  mellem	  nr.2	  og	  nr.6.	  	  

Fremlæggelse	  og	  godkendelse	  af	  årsregnskab	  
Grundet	  konkurs	  fra	  K/S	  Frodes	  plads,	  får	  GF	  ca.	  2500	  kr.	  tilbage.	  

Der	  bliver	  stem	  om	  årsregnskabet	  er	  i	  orden.	  

For:	   23	  

Imod:	   0	  

Hermed	  er	  regnskabet	  godkendt	  

Bestyrelsen	  forslår	  at	  overskuddet	  bliver	  på	  den	  løbende	  konto.	  

For:	   22	  

Imod:	   1	  



Indkomne	  forslag	  

Forslag	  1:	  
Parkeringspladser	  ved	  hesteskoen.	  Skal	  der	  være	  opmærkning	  af	  dem.	  Der	  vil	  være	  efterevaluering	  til	  næ-‐
ste	  generalforsamling.	  

For:	   16	  

Imod:	   3	  

Blank:	   4	  

Forslag	  2:	  
Opførelse	  af	  vejbump	  ved	  nr.2	  

For:	   6	  

Imod:	   17	  

Forslag	  3:	  
Opførelse	  af	  hegn	  ved	  flaskecontainer.	  

For:	   6	  

Imod:	   9	  

Blank:	   8	  

Da	  der	  ikke	  er	  sat	  beløb	  på	  nogen	  af	  forslagene	  er	  det	  ikke	  muligt	  at	  gennemføre	  nogen	  af	  forslagne.	  Men	  
bestyrelsen	  vil	  dog	  gå	  videre	  med	  det	  forslag	  der	  var	  flertal	  for.	  

Forelæggelse	  og	  godkendelse	  af	  budget	  
Budgettet	  for	  2013	  er	  ikke	  kommet	  med,	  det	  kommer	  senere	  på	  året	  til	  en	  ekstraordinær	  generalforsam-‐
ling.	  

Det	  er	  altså	  kun	  budgettet	  for	  2012	  der	  bliver	  stemt	  om.	  

Der	  bliver	  stemt	  om	  budgettet	  er	  ok.	  

For:	   23	  

Imod:	   0	  	  

Valg	  af	  bestyrelsesmedlemmer	  
	  Der	  skal	  vælges	  2	  nye	  bestyrelsesmedlemmer,	  Ida	  nr.	  17	  og	  Anette	  nr.21	  genopstiller	  ikke	  

Leif	  Petterson	  nr.	  22	  stiller	  op.	  

For:	  	   23	  

Imod:	   0	  



Dvs.	  at	  der	  nu	  er	  4	  medlemmer	  i	  bestyrelsen.	  	  

Lotte	  Sørensen	  fra	  nr.	  13	  overtager	  posten	  som	  kassér.	  

Valg	  af	  suppleanter	  
Ida	  Kilde	  nr.17	  stiller	  op	  	  

For:	   22	  

Imod:	   0	  

Blank:	   1	  

Dvs.	  at	  der	  er	  én	  suppleant.	  

Valg	  af	  eventuelt	  administrator	  
Skal	  der	  være	  administrator?	  

For:	   0	  

Imod:	   23	  

Der	  var	  ikke	  stemning	  for	  at	  der	  skulle	  være	  en	  administrator.	  

Valg	  af	  revisor	  
Der	  bliver	  stemt	  om	  vi	  skal	  beholde	  den	  nuværende	  revisor.	  

For:	   23	  

Imod:	   0	  

Da	  den	  nuværende	  revisor	  leverer	  et	  godt	  produkt	  til	  tiden,	  og	  til	  en	  fair	  pris	  var	  der	  stemning	  for	  at	  behol-‐
de	  den	  revisor.	  

Diverse	  
Der	  kom	  forslag	  omkring	  festteltet	  skal	  koste	  noget	  at	  låne.	  Kasper	  nr.	  9	  udarbejder	  et	  forslag	  til	  evt.	  leje	  af	  
telt.	  

Der	  eksisterer	  stadig	  et	  haveudvalg.	  

Der	  er	  ikke	  en	  specifik	  asfaltkonto	  i	  FH.	  Men	  der	  bliver	  henlagt	  penge	  hvert	  år	  til	  div.	  Udgifter.	  	  


